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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
16/10/2024 19:30h – TEAMS  

 
Présent/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissions : Bert Vandewalle, Michel Loppe, Arturo di Giacomo (seulement pour le sujet CNA) 
o Verontschuldigd: Claude Kriescher (procuration à Denis), Luc Haegemans (volmacht aan Paul), Gerrit 

Matthijs 
 

 

COMMISSIES 
 
1. NSC  

 
1.1. De eerste ervaringen met het Challenge project 

zijn positief. Bijna elk ligaclub heeft nu grote 
schermen, of voorziet de aanschaf ervan op 
korte termijn – ten laatste in januari 2025.  Dit is 
een noodzaak voor de beleving van het publiek. 
Dominique bevestigt dat het ‘interactieve’ project 
(zie RvB 18/09, punt 1.4), dat voor het eerst in 
Waremme uitgeprobeerd werd, goed onthaald 
werd. Het publiek vond de interactieve app leuk 
en gemakkelijk in gebruik. Bert maakt een  
opmerking ivm de bekwaamheid van de 
operatoren/videorefs. Arturo bevestigt dat dit een 
aandachtspunt is. NSC organiseert weldra een 
evaluatie, en na nieuwjaar gaan de beste 13 van 
de actuele 20 door naar de volgende fase van de 
competitie. 

1.2. Een beperkt aantal SRs weigeren overschrijvingen 
van wedstrijdvergoedingen op hun bankrekening, 
ondanks de verplichting.  De raad van bestuur 
bevestigt de eerder genomen beslissing en vraagt 
Arturo om nogmaals te melden aan de 
scheidsrechters dat een voorafgaandelijke 
overschrijving de enige geldige betaalwijze is. Er 
worden geen uitzonderingen toegestaan. Niet 
accepteren van deze richtlijn betekent dat geen 
aanduidingen meer zullen gebeuren van deze SR. 

1.3. De ‘Green Card’ is nog niet ingeburgerd. Arturo 
zal dit opnieuw verduidelijken aan de 
scheidsrechters in Liga. 
 

 
2.    MNC 

 
2.1.  Publiciteit op het net: de raad aanvaardt het 

voorstel van MNC om het homologatiereglement te 
amenderen met volgende toevoeging: 

 
Ploegen die ingeschreven zijn in de reeksen Liga 
Heren en Liga Dames mogen voor hun wedstrijden 
in de competitie en beker een net gebruiken dat 
voldoet aan onderstaande afwijkende bepalingen: 

- - Het net is gemaakt uit vierkante zwarte mazen 
met een zijde van 4,5 cm 

- - De mazen worden gevormd door nylon 
bedrading van maximum 4 mm dikte 

 

COMMISSIONS 
 
1. CNA  
 
1.1. L'expérience initiale du projet Challenge a été 

positive. Presque tous les clubs de la ligue sont 
désormais équipés d'écrans géants ou 
prévoient d'en acquérir prochainement, au plus 
tard en janvier 2025. C'est une nécessité pour 
la perception du public. Dominique confirme 
que le projet « interactif » (voir CA 18/09, point 
1.4), qui a été testé pour la première fois à 
Waremme, a été bien accueilli. Le public a 
trouvé l'application interactive amusante et 
facile à utiliser. Bert fait un commentaire sur la 
compétence des opérateurs/arbitres vidéo. 
Arturo confirme qu’il s’agit d’un point 
d’attention. La CNA organisera bientôt une 
évaluation, et après le Nouvel An, les 13 
meilleurs des 20 actuels passeront à l’étape 
suivante de la compétition. 

1.2. Un nombre limité de SR refusent de transférer 
les indemnités sur leur compte bancaire, 
malgré son obligation. Le CA confirme la 
décision prise précédemment et demande à 
Arturo d'informer à nouveau les arbitres que le 
virement préalable est le seul mode de 
paiement valable. Aucune exception ne sera 
admise. Si cette directive n'est pas acceptée, 
il n'y aura plus de désignations à partir de ce 
RS. 

1.3. La « Green Card » n'est pas encore intégrée. 
Arturo clarifiera à nouveau ce point avec les 
arbitres de la Ligue. 

 
 
2.  MNC 
 
2.1.  Publicité des filets : le Conseil accepte la 

proposition de MNC de modifier le règlement 
d'homologation avec l'ajout suivant : 

 
Les équipes inscrites dans les séries de la ligue 
masculine et de la ligue féminine peuvent utiliser 
pour leurs matches de ligue et de coupe un filet 
conforme aux dispositions dérogatoires ci-dessous : 

- Le filet est constitué de mailles noires carrées 
de 4,5 cm de côté. 
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- - Publiciteit is toegelaten op het volledige net 
- - Publiciteit in het net kan enkel door de 

bedrading wit te kleuren. 
Ploegen die gebruik willen maken van deze 
afwijkende bepalingen moeten voorafgaand aan 
het gebruik van het net een ontwerp van het net 
met publiciteit ter goedkeuring voorleggen aan de 
homologatieverantwoordelijken. 
 
Na goedkeuring zal de toestemming voor het 
gebruik van dit net vermeld worden op het 
homologatiebewijs. 

. 
2.2.  Michel meldt nog enkele kinderziekten met 

Clubee, maar zonder gevolgen voor de 
nationale competities. 

 
3.   LIGD 

 
3.1. De betalende streaming voor ligaploegen komt 

goed uit de startblokken. De kleine 
opstartproblemen worden weggewerkt. 

3.2. De Liga’s onderhandelden TV-rechten voor een 
pakket matchen, ook voor de dames. Belangrijk 
zijn de rechten voor de eerstkomende CEV-
matchen in november. Vanuit zijn nieuwe 
functie bij CEV is Guy goed geplaatst om dit op 
te volgen en zal hij de belangen van de clubs 
verdedigen.  

 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 

 
Geen agendapunten 
 

2. VARIA 
 

2.1. ENALYZER: op 2 oktober presenteerde het bedrijf 
zich in een TEAMS meeting.  De opname van die 
presentatie moet nog gedeeld worden met de 
leden van de RvB vooraleer iets besloten kan 
worden. Paul meldt dat VV een partnership 
onderhoudt met een gelijkaardig bedrijf ‘IVOX’. 
Guy zal de opname van 2 oktober doorsturen en 
contact nemen met Bert Van Buggenhout ivm 
IVOX. Vooraleer een beslissing te nemen over de 
verwerker van de enquête dient de RvB een set 
ontwerpvragen op te stellen. Guy verwijst naar zijn 
eerste ontwerp van maart 2024 (RvB 21/03/2024) 
en nodigt iedereen uit om vragen voor te stellen, 
voor de verschillende stakeholders (clubs, 
scheidsrechters, …)  

2.2. DRAAIBOEK: Stefan vertrekt op 1 juni 2025 op 
pensioen. Guy en Claude zoeken oplossingen met 
Actiris voor zijn vervanging. Het draaiboek kan 
helpen. Denis merkt op dat het draaiboek de 
deadline moet vermelden voor de publicatie van 
de regels stijgen/dalen (natuurlijk na de 
inschrijvingen, maar ofwel voor 01 juli ofwel ‘voor 
het begin van de competitie’).  

2.3. CEV: Arturo werd verkozen als voorzitter van de 
‘European Referees Commisssion’ en Claude als 

- Les mailles sont formées de fils de nylon d'une 
épaisseur maximale de 4 mm. 

- La publicité est autorisée sur l'ensemble du filet 
- La publicité sur les mailles du filet doit être 

blanche. 
Les équipes qui souhaitent faire usage de ces 
dispositions dérogatoires doivent soumettre un 
dessin du filet avec la publicité aux responsables 
de l'homologation pour approbation. 
 
 
Après approbation, l'autorisation d'utiliser ce filet 
sera mentionnée sur le certificat d'homologation.. 

 
2.2.  Michel signale encore quelques problèmes 

initiaux avec Clubee, mais sans impact sur les 
compétitions nationales. 

  
3.      LIGD 
 
3.1. Le streaming payant pour les équipes de la ligue 

démarre bien. Les petits problèmes de 
démarrage sont en train d'être résolus. 

3.2. Les ligues ont négocié les droits de télévision 
pour un ensemble de matches, y compris pour 
les dames. Les droits pour les prochains matches 
de la CEV en novembre sont importants. Depuis 
sa nouvelle position à la CEV, Guy est bien placé 
pour suivre ce dossier et défendra les intérêts 
des clubs.  

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Les finances 
  

Pas de points 
 

2. DIVERS 

 
2.1. ENALYZER : Le 2 octobre, la société a fait une 

présentation lors d'une réunion TEAMS.  
L'enregistrement de cette présentation doit 
encore être communiqué aux membres du 
conseil d'administration avant qu'une décision 
puisse être prise. Paul signale que VV a conclu 
un partenariat avec une société similaire, IVOX. 
Guy transmettra l'enregistrement du 2 octobre et 
contactera Bert Van Buggenhout au sujet 
d'IVOX. Avant de décider du processeur 
d'enquête, le CA doit préparer un projet de 
questions. Guy se réfère à son premier projet de 
mars 2024 (BoE 21/03/2024) et invite tout le 
monde à proposer des questions, pour les 
différentes parties prenantes (clubs, arbitres, ...). 

2.2. FEUILLE DE ROUTE : Stefan partira à la retraite le 
1er juin 2025. Guy et Claude cherchent des 
solutions avec Actiris pour son remplacement. La 
feuille de route peut aider. Denis fait remarquer que 
le document devrait indiquer la date limite pour la 
publication des règles de montée/descente (après 
les inscriptions, bien sûr, mais soit avant le 1er 
juillet, soit « avant le début de la compétition »).  
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lid van de ‘European Volleyball Commission’. Guy 
zelf (CEV Vice-President & Treasurer’) krijgt 
ondermeer de commerciële dossiers van CEV 
onder zijn bevoegdheid en wordt van nabij 
betrokken bij de TV-rechten. Dat Volley Belgium 
drie sleutelposten kon verzilveren binnen CEV 
mag een groot succes genoemd worden. 

2.4. Dubbele affiliaties TSV: slechts drie studenten van 
TSV hebben dit seizoen recht op een aansluiting 
bij een club.  

2.5. Igor Grobelny vroeg via zijn poolse club om een 
‘Change of Federation of Origin’. Eind augustus 
stuurde VB een negatief antwoord omdat 
Topvolley hem nog steeds kan selecteren voor de 
RD.  Deze week kreeg VB opnieuw de vraag van 
om een change of origin toe te staan. Volley 
Belgium blijft, in overleg met Topvolley Belgium, 
op het ingenomen standpunt. 

2.6. Het amendement dat Paul voorstelde voor het RIO 
in verband met de commissarissen (zie RvB 
21/03/2024, punt 1.4) kan als zodanig worden 
opgenomen: 
 

artikel 11 §3 
 
§3. De aanduiding van wedstrijdcommissarissen 
gebeurt voor: 
 • bij aanvang van het seizoen:  de eerste 

thuiswedstrijd van elke club Liga Heren alle 
wedstrijden van de reguliere competitie, play-
offs, finales play-off van de Liga Heren;  

• alle wedstrijden gespeeld in het kader van de 
Beker van België Heren waarbij ploegen 
betrokken zijn uit de Liga A Heren;  

• alle wedstrijden van de halve finales en de finale 
van de Beker van België Dames en Heren;  

• alle wedstrijden van de finale van de play-off 
Liga Dames en Heren;  

• alle wedstrijden beslist door de RvB. 
 

De raad noteert dat ook het nationale competitie-
reglement aangepast moet worden (art 9.3) 

2.7. Volgende RvB worden de lijsten van de Belgische 
commissarissen en CEV-supervisors herbekeken 
in functie van de criteria. 

2.8. Pascal betreurt dat de bespreking van het project 
‘BE GOLD’ en het businessplan ‘TOPVOLLEY-
EVENTS’ weer maar eens uitgesteld werd.  

2.9. Guy zal Stijn contacteren in het sponsordossier 
MIKASA (zie RvB 18/09, punt 1.6) 

2.10. De volgende meeting van de ‘Commissie 
Nationale Dossiers’ is voorzien op 6 november.  

 
 
Volgende vergadering:  
 

• RvB: 20/11, 19u30, EVC  
 
Volgende data (steeds de 3° woensdag van de maand): 
18/12/2024, 15/01/2025, 19/02/2025, 19/03/2025, 
16/04/2025, 21/05/2025 en 18/06/2025 (tegelijk met de 
AV Volley Belgium) 

2.3. CEV : Arturo a été élu président de la « 
Commission européenne des arbitres » et Claude 
membre de la « Commission européenne de volley-
ball ». Guy lui-même (Vice-Président & Trésorier de 
la CEV') sera en charge, entre autres, des dossiers 
commerciaux de la CEV et sera très impliqué dans 
les droits TV. Le fait que Volley Belgium ait pu 
profiter de trois postes clés au sein de la CEV peut 
être considéré comme un grand succès. 

2.4. Double affiliation TSV : seuls trois élèves de la 
TSV ont une double affiliation avec un club cette 
saison. 

2.5. Igor Grobelny a demandé un changement de 
fédération d'origine par l'intermédiaire de son 
club polonais. Fin août, VB a envoyé une 
réponse négative car Topvolley peut toujours le 
sélectionner pour le RD.  Cette semaine, VB a 
reçu une nouvelle demande de changement 
d'origine. Volley Belgium, en concertation avec 
Topvolley Belgium, maintient sa position. 

2.6. L'amendement proposé par Paul pour le ROI en 
ce qui concerne les commissaires (voir CA 
21/03/2024, point 1.4) peut être incorporé tel 
quel : 
 
Article 11 §3 
 
§3. La désignation des commissaires de match a lieu 

avant le début de la saison : 

• en début de saison : le premier match à domicile 
de chaque club Ligue Hommes tous les matches 
du championnat régulier, des play-offs, des 
finales de play-offs de la Ligue Hommes ;  

• tous les matches joués dans le cadre de la 
Coupe de Belgique masculine impliquant des 
équipes de la Liga A Men ;  

• tous les matches des demi-finales et des finales 
de la Coupe de Belgique féminine et masculine ;  

• tous les matches de la finale des play-offs de la 
Ligue féminine et masculine ;  

• tous les matches décidés par le CA. 
 

Le conseil note que le règlement national devrait 
également être modifié (art. 9.3). 

2.7. Le prochain Conseil d'Administration révisera les 
listes des commissaires de match et des 
superviseurs CEV belges selon les critères. 

2.8. Pascal regrette que la discussion sur le projet 
'BE GOLD' et le business plan 'TOPVOLLEY-
EVENTS' soit à nouveau reportée.  

2.9. Guy contactera Stijn sur le dossier de 
sponsoring MIKASA (voir CA 18/09, point 1.6). 

2.10.        La prochaine réunion de la ‘Commission 
des Dossiers Nationaux’ est prévue pour le 6 
novembre.   

 
Prochaine réunion  
 

• CA : 20/11, 19h30, EVC  
 

Prochaines dates (toujours le 3ème mercredi du 
mois) : 18/12/2024, 15/01/2025, 19/02/2025, 
19/03/2025, 16/04/2025, 21/05/2025 et 18/06/2025 
(en même temps que l’AG Volley Belgium) 
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Verslag & vertaling/ rapport & traduction: Stefan DE KEIJSER 


